

# 沙田 302 管理有限公司

## S.T. 302 Management Limited

牌照號碼 / Licence Number : C-255873

地址: 新界沙田安景街 19 至 21 號地下

電話: 2646-1859

傳真: 2637-6131

本公司檔號: ST302/NTT/109/24/SC

致: 碧濤花園第一期各業戶

### 通 告

#### 有關: 碧濤花園第一期保安部事宜

茲因本屋苑保安部已於 2024 年 6 月 1 日起由「威智護衛有限公司」承辦並會負責本屋苑保安事務及處理業戶查詢等, 管理處亦會密切監察及努力指導「威智護衛有限公司」進行本苑上述工作。因此, 保安部仍會繼續每日 24 小時為本苑業戶服務, 如業戶未能在假期或辦公時間後等聯絡管理處, 可致電 24 小時保安部查詢或反映, 資料詳情如下:

保安部電話: 2646-1859 (24 小時熱線)

保安部日更主管: 袁偉賢先生 / 保安部夜更主管: 蘇樹基先生

本處定當繼續努力, 為各業戶提供優質之物業管理服務。如對上述事宜有任何查詢, 請於辦公時間內致電 2646 1859 與本處職員聯絡。

敬希垂注!

碧濤花園第一期管理處

2024 年 6 月 3 日

To : All Residents of Pictorial Garden Phase 1

Date: 3<sup>rd</sup> June 2024

### NOTICE

#### Re: Pictorial Garden Phase I of the Security Department

Please be informed that the security department of the Pictorial Garden Phase 1 has been undertaken by "Wise Security Ltd" from 1<sup>st</sup> June 2024 and will be responsible for the security affairs and handling resident inquiries. The Management office will also closely monitor and guide "Wise Security Ltd" carries out the mentioned work of the Court. Therefore, the security department will continue to serve our residents 24 hours a day. If the residents are unable to contact the management office during holidays or after office hours, they can call the 24 hours Security Department for inquiries or reports. The detailed information are as follows:

Security Department Tel: 2646-1859 (24-hour hotline)

The Supervisor of Day Shift: Mr. Yuen / The Supervisor of Night Shift: Mr. So

We will certainly continue to provide the high quality of property management services for our residents. Should you have any queries, please do not hesitate to contact our staff at 2646 1859 during the office hours.

Thank you for your kind attention.

Management Office of Pictorial Garden Phase I

